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Protokół nr 32/2020  

z XXXII sesji Rady Miasta Gorzowa Wielkopolskiego o dbytej w dniu 17 grudnia 
2020 roku o godz. 14:00 z wykorzystaniem środków porozumiewania si ę na odległo ść 
(online), a zako ńczono o godz. 15:32 tego samego dnia. Przewodnicz ący Rady Miasta 
sesję prowadził z sali sesyjnej (niski parter) Urz ędu Miasta w Gorzowie Wielkopolskim 
przy ul. Sikorskiego 3-4.  

Sesję zwołano zarządzeniem Przewodniczącego Rady Miasta Gorzowa Wielkopolskiego.  

O terminie, miejscu i tematyce sesji powiadomiono radnych Rady Miasta poprzez doręczenie 
im zawiadomień.  

Na ogólną liczbę 25 radnych w posiedzeniu wzięło udział 25. 

Obecni: 
1. Robert Anacki 
2. Marta Bejnar - Bejnarowicz  
3. Patryk Broszko  
4. Alicja Burdzińska  
5. Przemysław Granat  
6. Jan Kaczanowski  
7. Krzysztof Kochanowski  
8. Anna Kozak  
9. Halina Kunicka  
10. Marcin Kurczyna  
11. Albert Madej  
12. Tomasz Manikowski  
13. Piotr Paluch  
14. Sebastian Pieńkowski  
15. Tomasz Rafalski  
16. Oskar Serpina  
17. Jerzy Sobolewski  
18. Jacek Sterżeń  
19. Maria Surmacz  
20. Robert Surowiec  
21. Jerzy Synowiec  
22. Paulina Szymotowicz  
23. Piotr Wilczewski  
24. Grażyna Wojciechowska  
25. Radosław Wróblewski  
 
Ponadto w sesji uczestniczyli: 
Prezydent Miasta, Z-cy Prezydenta Miasta, pracownicy Urzędu Miasta.  
 
Porządek obrad : 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Zatwierdzenie porządku obrad. 
3. Wolne wnioski i informacje oraz oświadczenia klubowe. 
4. Druk nr 561- podjęcie uchwały budżetowej na 2021 rok miasta Gorzowa 

Wielkopolskiego 
5. Druk nr 562 - podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

Gorzowa Wielkopolskiego na lata 2021-2047. 
6. Druk nr 595 – podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego. 
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7. Druk nr 593 - podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2020 rok 
miasta Gorzowa Wielkopolskiego. 

8. Druk nr 594 - podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2020 rok 
miasta Gorzowa Wielkopolskiego. 

9. Druk nr 590 – podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na rok 2021 na 
sfinansowanie przedsięwzięcia pod nazwą „Przebudowa wejścia głównego do SP9”. 

10. Druk nr 591 – podjęcie uchwały w sprawie określenia kryteriów rekrutacji do przedszkoli 
i oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych prowadzonych przez Miasto 
Gorzów Wielkopolski, na drugim etapie postępowania rekrutacyjnego, określenia liczby 
punktów za każde z tych kryteriów oraz dokumentów niezbędnych do potwierdzenia 
kryteriów. 

11. Druk nr 592 – podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia Kluczowych 
Dyscyplin Sportu na terenie Miasta Gorzowa Wielkopolskiego w roku 2021. 

12. Druk nr 597 – podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie stawek dotacji 
przedmiotowej na 2020 r. dla Ośrodka Sportu i Rekreacji – zakładu budżetowego 
w Gorzowie Wielkopolskim. 

13. Druk nr 598 – podjęcie uchwały w sprawie jednostkowych stawek dotacji przedmiotowej 
na 2021 r. dla Ośrodka Sportu i Rekreacji – zakładu budżetowego w Gorzowie 
Wielkopolskim. 

14. Druk nr 588 – podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia 
jednostkowych stawek dotacji przedmiotowej na rok 2020 dla Zakładu Gospodarki 
Mieszkaniowej w Gorzowie Wlkp. 

15. Druk nr 589 - podjęcie uchwały w sprawie ustalenia jednostkowych stawek dotacji 
przedmiotowej na rok 2021 dla Zakładu Gospodarki Mieszkaniowej w Gorzowie Wlkp. 

16. Druk nr 583 – podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego miasta Gorzowa Wielkopolskiego dla obszaru 
położonego pomiędzy ul. Kasprzaka, ul. Krętą a Kanałem Siedlickim. 

17. Druk nr 584 – podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego miasta Gorzowa Wielkopolskiego dla obszaru 
położonego pomiędzy ul. Kolejową i ul. Prostą. 

18. Druk nr 585 – podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego miasta Gorzowa Wielkopolskiego dla obszaru 
położonego przy ul. Żwirowej. 

19. Druk nr 586 – podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego miasta Gorzowa Wielkopolskiego dla obszaru 
położonego u zbiegu ulic Myśliborskiej i Brukselskiej. 

20. Druk nr 587 – podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy Taśmowa ulicy w Gorzowie 
Wielkopolskim. 

21. Druk nr 596 – podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowego trybu 
i harmonogramu opracowania projektu Strategii Rozwoju Gorzowa Wielkopolskiego 
2030, w tym trybu jej konsultacji, o których mowa w art.6 ust.3 ustawy z dnia 6 grudnia 
2006 r. o zasadach prowadzenia polityki rozwoju. 

22. Druk nr 581 – podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Miasta 
Gorzowa Wielkopolskiego na 2021 rok. 

23. Druk nr 582 – podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Komisji Rewizyjnej 
Rady Miasta Gorzowa Wielkopolskiego na 2021 rok. 

24. Druk nr 563 – podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia składów 
osobowych stałych komisji Rady Miasta Gorzowa Wielkopolskiego. 

25. Druk nr 564 – podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia składów 
osobowych stałych komisji Rady Miasta Gorzowa Wielkopolskiego. 

26. Druk nr 565 – podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia składów 
osobowych stałych komisji Rady Miasta Gorzowa Wielkopolskiego. 

27. Druk nr 566 – podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powołania Komisji 
Rewizyjnej Rady Miasta Gorzowa Wielkopolskiego. 
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28. Druk nr 567 – podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powołania Komisji 
Rewizyjnej Rady Miasta Gorzowa Wielkopolskiego. 

29. Druk nr 568 – podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia składów 
osobowych stałych komisji Rady Miasta Gorzowa Wielkopolskiego. 

30. Zatwierdzenie planów pracy komisji Rady Miasta na 2021 rok. 
31. Przyjęcie protokołu z: XXX sesji Rady Miasta Gorzowa Wielkopolskiego. 
32. Sprawy różne, wolne wnioski. 
33. Zakończenie obrad. 

Ad. 1 Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

Sesję otworzył i jej obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Miasta – Jan 
Kaczanowski, który po powitaniu stwierdził wymagane quorum do obradowania i 
podejmowania prawomocnych uchwał. 

Jan Kaczanowski – szanowni Państwo, we wtorek napłynęła do nas bardzo smutna 
wiadomość o śmierci Jerzego Jankowskiego Przewodniczącego Zarządu Gorzowskiego 
Związku Sportu Niepełnosprawnych „Start”, człowieka o ogromnych zasługach na rzecz 
rozwoju sportu osób niepełnosprawnych. Uczcijmy minutą ciszy pamięć zmarłego Jerzego 
Jankowskiego.  

Ad. 2 Zatwierdzenie porz ądku obrad. 
 
Jan Kaczanowski – porządek obrad wraz z materiałami wszyscy radni otrzymali. Pragnę 
poinformować, że Prezydent Miasta zwrócił się z wnioskiem o poszerzenie porządku obrad 
o projekty uchwał na druku nr 602 w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na rok 2021 w celu 
realizacji zadania inwestycyjnego pn.: ”Przebudowa ul. Pograniczników i ul. Kirasjerów” oraz 
na druku nr 605 w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na rok 2021 w celu realizacji zadania 
inwestycyjnego pn.: „Przebudowa ul. Kosynierów Gdyńskich”. Ponadto proponuję 
poszerzenie porządku obrad o projekty uchwał na druku nr 603 w sprawie przekazania 
skargi oraz na druku nr 604 w sprawie rozstrzygnięcia skargi. Pragnę również poinformować 
o czym wcześniej poinformowani zostali wszyscy radni, że wnioskodawca zwrócił się z 
wnioskiem o wycofanie z porządku obrad projektów uchwał na druku nr 563 zmieniający 
uchwałę w sprawie ustalenia składów osobowych stałych komisji Rady Miasta Gorzowa 
Wielkopolskiego, na druku nr 564 zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia składów 
osobowych stałych komisji Rady Miasta Gorzowa Wielkopolskiego, na druku nr 565 
zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia składów osobowych stałych komisji Rady Miasta 
Gorzowa Wielkopolskiego, na druku nr 566 zmieniającej uchwałę w sprawie powołania 
Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Gorzowa Wielkopolskiego, na druku nr 567 zmieniającej 
uchwałę w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Gorzowa Wielkopolskiego 
oraz na druku nr 568 zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia składów osobowych stałych 
komisji Rady Miasta Gorzowa Wielkopolskiego. Wniosek stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
 
Głosowano w sprawie : 
Poszerzenie porządku obrad o druk nr 602. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 25, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (25) 
Robert Anacki, Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Przemysław 
Granat, Jan Kaczanowski, Krzysztof Kochanowski, Anna Kozak, Halina Kunicka, Marcin 
Kurczyna, Albert Madej, Tomasz Manikowski, Piotr Paluch, Sebastian Pieńkowski, Tomasz 
Rafalski, Oskar Serpina, Jerzy Sobolewski, Jacek Sterżeń, Maria Surmacz, Robert Surowiec, 
Jerzy Synowiec, Paulina Szymotowicz, Piotr Wilczewski, Grażyna Wojciechowska, Radosław 
Wróblewski 
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Głosowano w sprawie: 
Poszerzenie porządku obrad o druk nr 605. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 25, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (25) 
Robert Anacki, Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Przemysław 
Granat, Jan Kaczanowski, Krzysztof Kochanowski, Anna Kozak, Halina Kunicka, Marcin 
Kurczyna, Albert Madej, Tomasz Manikowski, Piotr Paluch, Sebastian Pieńkowski, Tomasz 
Rafalski, Oskar Serpina, Jerzy Sobolewski, Jacek Sterżeń, Maria Surmacz, Robert Surowiec, 
Jerzy Synowiec, Paulina Szymotowicz, Piotr Wilczewski, Grażyna Wojciechowska, Radosław 
Wróblewski  
 
Głosowano w sprawie: 
Poszerzenie porządku obrad o druk nr 603. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 25, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (25) 
Robert Anacki, Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Przemysław 
Granat, Jan Kaczanowski, Krzysztof Kochanowski, Anna Kozak, Halina Kunicka, Marcin 
Kurczyna, Albert Madej, Tomasz Manikowski, Piotr Paluch, Sebastian Pieńkowski, Tomasz 
Rafalski, Oskar Serpina, Jerzy Sobolewski, Jacek Sterżeń, Maria Surmacz, Robert Surowiec, 
Jerzy Synowiec, Paulina Szymotowicz, Piotr Wilczewski, Grażyna Wojciechowska, Radosław 
Wróblewski 
 
Głosowano w sprawie: 
Poszerzenie porządku obrad o druk nr 604.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 25, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (25) 
Robert Anacki, Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Przemysław 
Granat, Jan Kaczanowski, Krzysztof Kochanowski, Anna Kozak, Halina Kunicka, Marcin 
Kurczyna, Albert Madej, Tomasz Manikowski, Piotr Paluch, Sebastian Pieńkowski, Tomasz 
Rafalski, Oskar Serpina, Jerzy Sobolewski, Jacek Sterżeń, Maria Surmacz, Robert Surowiec, 
Jerzy Synowiec, Paulina Szymotowicz, Piotr Wilczewski, Grażyna Wojciechowska, Radosław 
Wróblewski  
 
Głosowano w sprawie: 
wniosek Klubu Radnych PiS o zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały na druku nr 563. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (23) 
Robert Anacki, Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Przemysław 
Granat, Jan Kaczanowski, Krzysztof Kochanowski, Anna Kozak, Marcin Kurczyna, Albert 
Madej, Tomasz Manikowski, Piotr Paluch, Sebastian Pieńkowski, Tomasz Rafalski, Oskar 
Serpina, Jerzy Sobolewski, Jacek Sterżeń, Maria Surmacz, Robert Surowiec, Jerzy 
Synowiec, Piotr Wilczewski, Grażyna Wojciechowska, Radosław Wróblewski  
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
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Halina Kunicka, Paulina Szymotowicz  
 
Głosowano w sprawie: 
wniosek Klubu Radnych PiS o zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały na druku nr 564. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (23) 
Robert Anacki, Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Przemysław 
Granat, Jan Kaczanowski, Krzysztof Kochanowski, Anna Kozak, Marcin Kurczyna, Albert 
Madej, Tomasz Manikowski, Piotr Paluch, Sebastian Pieńkowski, Tomasz Rafalski, Oskar 
Serpina, Jerzy Sobolewski, Jacek Sterżeń, Maria Surmacz, Robert Surowiec, Jerzy 
Synowiec, Piotr Wilczewski, Grażyna Wojciechowska, Radosław Wróblewski  
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Halina Kunicka, Paulina Szymotowicz  
 
Głosowano w sprawie: 
wniosek Klubu Radnych PiS o zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały na druku nr 565. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (23) 
Robert Anacki, Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Przemysław 
Granat, Jan Kaczanowski, Krzysztof Kochanowski, Anna Kozak, Marcin Kurczyna, Albert 
Madej, Tomasz Manikowski, Piotr Paluch, Sebastian Pieńkowski, Tomasz Rafalski, Oskar 
Serpina, Jerzy Sobolewski, Jacek Sterżeń, Maria Surmacz, Robert Surowiec, Jerzy 
Synowiec, Piotr Wilczewski, Grażyna Wojciechowska, Radosław Wróblewski  
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Halina Kunicka, Paulina Szymotowicz  
 
Głosowano w sprawie: 
wniosek Klubu Radnych PiS o zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały na druku nr 566. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (23) 
Robert Anacki, Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Przemysław 
Granat, Jan Kaczanowski, Krzysztof Kochanowski, Anna Kozak, Marcin Kurczyna, Albert 
Madej, Tomasz Manikowski, Piotr Paluch, Sebastian Pieńkowski, Tomasz Rafalski, Oskar 
Serpina, Jerzy Sobolewski, Jacek Sterżeń, Maria Surmacz, Robert Surowiec, Jerzy 
Synowiec, Piotr Wilczewski, Grażyna Wojciechowska, Radosław Wróblewski  
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Halina Kunicka, Paulina Szymotowicz  
 
Głosowano w sprawie: 
wniosek Klubu Radnych PiS o zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały na druku nr 567. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (22) 
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Robert Anacki, Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Przemysław 
Granat, Jan Kaczanowski, Krzysztof Kochanowski, Anna Kozak, Marcin Kurczyna, Albert 
Madej, Tomasz Manikowski, Piotr Paluch, Sebastian Pieńkowski, Tomasz Rafalski, Oskar 
Serpina, Jacek Sterżeń, Maria Surmacz, Robert Surowiec, Jerzy Synowiec, Piotr Wilczewski, 
Grażyna Wojciechowska, Radosław Wróblewski  
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Halina Kunicka, Paulina Szymotowicz  
BRAK GŁOSU (1) 
Jerzy Sobolewski  
 
Głosowano w sprawie: 
wniosek Klubu Radnych PiS o zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały na druku nr 568. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (22) 
Robert Anacki, Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Przemysław 
Granat, Jan Kaczanowski, Krzysztof Kochanowski, Anna Kozak, Marcin Kurczyna, Albert 
Madej, Tomasz Manikowski, Piotr Paluch, Sebastian Pieńkowski, Tomasz Rafalski, Oskar 
Serpina, Jacek Sterżeń, Maria Surmacz, Robert Surowiec, Jerzy Synowiec, Piotr Wilczewski, 
Grażyna Wojciechowska, Radosław Wróblewski  
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Halina Kunicka, Paulina Szymotowicz  
BRAK GŁOSU (1) 
Jerzy Sobolewski  
 
Jan Kaczanowski – proponuję w punkcie 24 rozpatrzyć projekt uchwały na druku nr 602, 
w punkcie 25 projekt uchwały na druku nr 605, w punkcie 26 projekt uchwały na druku nr 603 
i w punkcie 27 projekt uchwały na druku nr 604, pozostałe punkty porządku obrad zmieniają 
kolejność.  
 
Głosowano w sprawie: 
Zatwierdzenie porządku obrad ze zmianami.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 25, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (25) 
Robert Anacki, Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Przemysław 
Granat, Jan Kaczanowski, Krzysztof Kochanowski, Anna Kozak, Halina Kunicka, Marcin 
Kurczyna, Albert Madej, Tomasz Manikowski, Piotr Paluch, Sebastian Pieńkowski, Tomasz 
Rafalski, Oskar Serpina, Jerzy Sobolewski, Jacek Sterżeń, Maria Surmacz, Robert Surowiec, 
Jerzy Synowiec, Paulina Szymotowicz, Piotr Wilczewski, Grażyna Wojciechowska, Radosław 
Wróblewski  
 
Ad. 3 Wolne wnioski i informacje oraz o świadczenia klubowe. 
 
Jan Kaczanowski – odczytał wystąpienie skierowane do mieszkańców miasta, które stanowi 
załącznik nr 2 do protokołu. Otrzymałem informację o awarii technicznej, ogłaszam 5-
minutową przerwę. 
 
Po przerwie: 
Jan Kaczanowski – otrzymałem informację od informatyków, że awaria była niezależna od 
nas i z chwilą rozpoczęcia realizacji punktu 3 porządku obrad, mieszkańcy w ogóle nie mogli 
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obserwować sesji rady miasta. Usterka została już usunięta, w związku z tym przystępujemy 
ponownie do realizacji punktu 3. Jest propozycja bym swoje wystąpienie, które do 
mieszkańców nie zostało przekazane, rozpoczął od nowa. Powtórzenie wystąpienia – 
załącznik nr 2 do protokołu. 
 
Ad. 4 Druk nr 561A - podj ęcie uchwały bud żetowej na 2021 rok miasta Gorzowa 
Wielkopolskiego 
 
Jan Kaczanowski - poinformował, że projekt uchwały budżetowej na 2020 rok Miasta 
Gorzowa Wielkopolskiego wszyscy radni otrzymali na piśmie wraz z autopoprawką, która 
stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  
Jacek Wójcicki – Prezydent Miasta – przed nami chyba jedna z najważniejszych uchwał, 
uchwała budżetowa. Uchwała, która tak naprawdę nakreśla przyszłoroczną kondycję, ale też 
i przyszłoroczne zadania. Uchwała, która mówi o tym, jak miasto w najbliższym roku będzie 
wyglądało, co się będzie działo. Mówiąc w skrócie – uchwała budżetowa, którą 
przygotowaliśmy wspólnie, to uchwała, która daje ogromne możliwości rozwoju naszego 
miasta. Chciałbym serdecznie wszystkim radnym podziękować za bardzo merytoryczną 
i intensywną pracę nad tym budżetem. Efektem tej pracy była nie tylko ta pierwotna uchwała 
budżetowa, ale również autopoprawka, którą w tej chwili dołączamy. Dziękuję, bo praca nie 
była łatwa. Zawsze budżet jest jakąś formą kompromisu, ale cieszę się, że wspólnie, że 
wszyscy razem mamy jedno i to samo spojrzenie na to, żeby miasto się rozwijało, że w tym 
trudnym czasie, w czasie pandemii ten kryzys chcemy przewalczać właśnie inwestycjami. 
Budżet przyszłoroczny, to budżet rekordowy – 1.159 mln zł. Budżet, który naprawdę jest 
wyjątkowy, przede wszystkim dlatego, że jest budżetem inwestycyjnym, że ponad miliard 
złotych w budżecie to pieniądze, które nie tylko są przeznaczone na bieżące funkcjonowanie 
miasta, ale to blisko 400 mln zł właśnie na inwestycje. 400 mln zł, które zostaną w naszym 
budżecie, które tak naprawdę poprzez pracę firm gorzowskich, firm które będą budowały 
inwestycje miejskie, te pieniądze będą w naszym budżecie, zostawać w naszym mieście i o 
to nam przede wszystkim chodzi, żeby właśnie ten kryzys, korona-kryzys starać się przejść, 
ten gospodarczy kryzys, właśnie inwestycjami. W tym budżecie znalazły się oczywiście 
realizowane, kontynuowane inwestycje, ale też nowe i ta, która chyba najwięcej wzbudza 
emocji, to budowa hali widowiskowo-sportowej. Mam nadzieję, że już niedługo podpiszemy 
umowę z wykonawcą. Przetarg został rozstrzygnięty, więc możemy, jeżeli nie będzie 
oczywiście jakiś odwołań do Krajowej Izby Odwoławczej, to myślę, że niedługo umowę na 
budowę hali podpiszemy i ruszymy z tą budową. To jest dla nas też istotna inwestycja, bo 
chyba jedna z największych, po Centrum Edukacji Zawodowej w przyszłym roku. Ale dzięki 
aktywności radnych, znalazło się mnóstwo drobnych inwestycji, drobnych nie znaczy, że 
mniej ważnych, bo to są inwestycje bliżej mieszkańców. To są ulice, to są inwestycje 
sportowe, to są choćby nieduże inwestycje w szkołach, ale one są bardzo ważne i za to 
dziękuję, bo czasami, z perspektywy tych dużych inwestycji i zajmowania się tym wielkim 
obszarem, nie zauważamy. Dziękuję za to, że zwróciliście na to uwagę i tą autopoprawkę 
wspólnie przygotowaliśmy. Jeszcze raz zachęcam do poparcia tego budżetu, do tego 
żebyśmy go wspólnie mogli w przyszłym roku realizować i poproszę o parę słów o budżecie i 
żeby formalności stało się zadość, również o odczytanie opinii Regionalnej Izby 
Obrachunkowej Panią Skarbnik. 
Agnieszka Kaczmarek – Skarbnik Miasta – uchwała budżetowa na 2021 rok tak, jak 
powiedział Prezydent, ma w sobie rekordowe kwoty. Przytoczę te główne, podstawowe 
pozycje z uchwały budżetowej, czyli dochody i wydatki budżetu miasta oraz wysokość 
deficytu i poziom zadłużenia, jaki będzie kształtował się w przyszłym roku. Jeżeli chodzi o 
dochody budżetu na 2021 rok, to kształtują się one na poziomie 957.751.626,- zł. Z czego - 
dochody bieżące stanowią główną kwotę i jest to 791.691.715,- zł. Z kolei wydatki, w 
rekordowej kwocie 1.159. 379.546,- zł, tutaj kształtują się w dużej mierze również w pozycji 
wydatków majątkowych. Jest to kwota 393.197.840,- zł. Planowany deficyt kształtuje się na 
poziomie 201.627.920.- zł i deficyt ten planuje się pokryć środkami z kredytu, w wysokości 
138.500,- zł, wolnymi środkami w wysokości 47.127.920,- zł oraz przychodami, jakie 
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osiągnęliśmy w tym roku z tytułu dodatkowych środków na inwestycje w wysokości 16 mln zł. 
Jeżeli chodzi o kredyt, który planujemy zaciągnąć w 2021 roku, jest to kredyt, który wcześniej 
był już uchwalany na sesji Rady Miasta. Kredyt pochodzi z Europejskiego Banku 
Inwestycyjnego, przypomnę, że jest on bardzo preferencyjny- wysokość oprocentowania 
kształtuje się na poziomie WIBOR 3M plus marża. Marża jest bardzo atrakcyjna, bo 
kształtuje się w granicach od 0,3 do 0,5%, w zależności od okresu zaciągania transzy. Po 
zaciągnięciu tego kredytu, w przyszłym roku poziom zadłużenia miasta będzie się 
kształtował na wysokości 377.855.625,- zł, co będzie stanowiło niecałe 40% zadłużenia 
budżetu, dokładnie 39,45%. Obecnie to zadłużenie jest na poziomie około 26%. Odczytała 
uchwałę nr 770/2020  Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej Górze z dnia 11 grudnia 
2020 r. w sprawie  wydania  opinii  o przedłożonym  projekcie  uchwały  budżetowej  na  
2021  rok  wraz  z uzasadnieniem  Miasta  Gorzowa  Wlkp.,  która  stanowi  załącznik  nr  4  
do  protokołu, uchwałę nr 771/2020 Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej Górze z 
dnia 11 grudnia 2020 r. w sprawie wydania opinii o przedłożonym   projekcie   uchwały   w   
sprawie   Wieloletniej   Prognozy   Finansowej   Miasta Gorzowa Wlkp.  na lata 2021 – 2047 
przedstawionej wraz z projektem uchwały budżetowej na rok 2020, która stanowi załącznik 
nr 5 do protokołu oraz uchwałę nr 772/2020 Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej 
Górze z dnia 11 grudnia 2020 r. w sprawie wydania opinii o możliwości sfinansowania 
deficytu budżetu przedstawionego w projekcie uchwały budżetowej Miasta Gorzowa Wlkp.  
na rok 2021, która stanowi załącznik nr 6 do protokołu. Otrzymali Państwo szczegółowy 
wykaz zadań wprowadzonych autopoprawką na dzisiejszej sesji. Tak, jak wspomniał 
Prezydent, znalazły się w tej autopoprawce wszystkie wspólnie wypracowane z radnymi 
zadania na przyszły rok. 
Radosław Wróblewski – to jest wyjątkowy czas, wyjątkowy budżet w tym wyjątkowym czasie. 
Ten budżet jest budżetem nadziei, jest budżetem optymizmu. Tak, jak Pani Skarbnik i Pan 
Prezydent przedstawili, te liczby są po raz pierwszy tak duże jeśli chodzi o nasze miasto, 
jeśli chodzi o dochody, jeśli chodzi o planowane wydatki, ale myślę, że w trakcie prac nad 
budżetem i wspólnych spotkań, z Prezydentem, jego zastępcami, ze Skarbnikiem, udało się 
wypracować formułę kompromisową. Zgadzam się z Prezydentem, że współpraca jest 
bardzo ważna, bardzo istotna i ten kompromis też jest ważny i istotny. Cieszy to, że z punktu 
widzenia interesu mieszkańców, będą realizowane w dalszym ciągu, a nawet wzmacniane 
takie programy jak Złota Rączka, Bezpieczny Gorzów, nowy program – Oświetlony Gorzów, 
program In vitro. Cieszy to, o czym wspomniał Prezydent – właśnie inwestycje, w drobne 
rzeczy, w naszych placówkach oświatowych, chodnikach, uliczkach, ulicach. I to jest właśnie 
ważne, że kompromis polega na tym, iż obok miejsca dla bardzo dużych przedsięwzięć, dla 
bardzo dużych inwestycji, znajdujemy miejsce i środki również na te małe, bieżące, często 
zaniedbywane przez lata potrzeby naszych mieszkańców. Myślę, że ważne też jest to, że nie 
byłoby tego budżetu, nie byłoby tych wielkich kwot bez chociażby wsparcia ze środków Unii 
Europejskiej. I to tak naprawdę jest istota i sens bycia w partnerstwie z innymi naszymi 
europejskimi krajami, bo dzięki temu widzimy jakie efekty daje właśnie członkostwo w Unii 
Europejskiej. Nie tylko po stronie finansowej, ale to jest ważne. Odpowiedzialnie chcę też 
powiedzieć, że również współpraca władz naszego miasta, Prezydenta z Zarządem 
Województwa Lubuskiego, z p. Elżbietą Anną Polak – Marszałkiem Województwa, również 
przynosi dobre efekty. I to jest też właśnie jeden z tych filarów kompromisu, który potrafimy 
znaleźć w naszym mieście. Można powiedzieć, że budżet jest ambitny, bezpieczny, ale 
z drugiej strony- idziemy w nieznane i rok 2020 był tego przykładem. Kiedy w grudniu 2019 
roku pracowaliśmy i uchwaliliśmy nowy budżet na 2020 rok, nikt z nas nie przewidywał tego, 
w jaki sposób potoczy się sytuacja, rozwinie się ta sytuacja. A mamy do czynienia z 
pandemią, która niestety będzie nam towarzyszyć pewno i w nowym roku kalendarzowym. 
Dlatego też, pamiętajmy o tym, że ten budżet, istotny, ważny, on też w trakcie roku może 
ulec zmianom. Prawie 40 mln zł, głównie z wydatków bieżących, w tym roku kalendarzowym 
miasto musiało znaleźć po to, by zaspokoić najpilniejsze potrzeby, związane właśnie z walką 
z pandemią w naszym mieście, wspierając między innymi nasz szpital wojewódzki. Ze swojej 
strony chciałbym w tym momencie powiedzieć jasno i zdecydowanie, że nasz klub, Klub 
Radnych Koalicja Obywatelska, zawsze w sposób odpowiedzialny i sposób jednoznaczny 
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podchodził do spraw miejskich. Traktujemy miasto jako całość, traktujemy mieszkańców na 
równo i uważamy też, tak jak w poprzednich latach, nie tylko tej kadencji, że powinniśmy dać 
szansę temu rozwiązaniu, którym jest budżet Gorzowa na 2021 rok. Dlatego też, 
rekomenduję, sam będę głosował za budżetem, rekomenduję również głosowanie za 
budżetem dla innych radnych naszej Rady Miasta. 
Patryk Broszko – chciałbym w kilku zdaniach uzasadnić, dlaczego mój klub, Klub Gorzów 
Plus, dzisiaj będzie głosował za tym budżetem. Przede wszystkim, na początku chciałbym 
docenić odwagę Prezydenta, Prezydentów, Skarbnika w tymże tak niełatwym czasie, dla nie 
tylko gorzowskiego samorządu, a właściwie dla całej Polski, czy całego świata, można 
śmiało powiedzieć. Niełatwego czasu, wynikającego z doby koronawirusa, z tego, że mamy 
ograniczone wpływy do budżetu miasta, że tak odważnie podchodzimy do kwestii 
inwestycyjnych w przyszłym roku. Jest to sygnał dla chociażby lokalnych przedsiębiorców, że 
gorzowski samorząd nie wywiesza białej flagi w związku z koronawirusem. Wprost 
przeciwnie- wychodzi naprzeciw tym wszystkim, skutkom które koronawirus przed nami 
postawił i ci przedsiębiorcy, którzy działają w Gorzowie, w obrębie Gorzowa będą mogli 
realizować szereg inwestycji na terenie miasta. Nie tylko jako główni wykonawcy, ale jako 
podwykonawcy w tych tak kluczowych inwestycjach, jak np. hala widowiskowo-sportowa. 
Budżet ponadto łączy ogromne inwestycje z małymi inwestycjami, które bardzo często 
najmocniej doskwierają lokalnej społeczności. Dlatego jest on tak istotny z punktu widzenia 
mieszkańców, którzy często borykają się z małymi problemami, które właśnie budżet na 
2021 rok przewiduje. Dlatego Panie Prezydencie, moje gratulacje. Gratuluję odwagi i 
trzymam kciuki, aby ten budżet udało się wypełnić możliwie w jak największym procencie. 
Sebastian Pieńkowski – klub Prawo i Sprawiedliwość pierwszy raz w tej kadencji postanowił 
poprzeć budżet. Stoimy na stanowisku, że trudne czasy społeczno-gospodarcze, tak jak 
wcześniej moi przedmówcy powiedzieli, koronawirus, covid-19, powoduje, że te wskaźniki 
budżetowe są trudne do przewidzenia. Dochody skalkulowane właściwie na tym samym 
poziomie, jak w roku 2020, są dość optymistyczne i świetnie będzie jeśli one rzeczywiście w 
ramach tego trudnego czasu, tak jak powiedziałem, społeczno-gospodarczego się zrealizują. 
Oczywiście, każdy z nas marzy, żeby nigdy w budżecie nie było deficytu, żeby inwestycje 
sięgały przynajmniej 50% budżetu, ale w tych okolicznościach, myślę że jako Rada 
powinniśmy stanąć wszyscy przy boku Prezydenta i jednoznacznie poprzeć budżet, 
ponieważ żyjemy, pewnie historycznie to ocenimy, w trudnych czasach pandemii i mam 
nadzieję, że te optymistyczne założenia dochodowe się spełnią i te prawie 950 mln zł 
wpłynie do budżetu w ramach 2021 roku. Cieszę się bardzo z tego i to cały Klub Prawa i 
Sprawiedliwości. Dziękuję radnym. Dziękuję przede wszystkim Pani Minister Elżbiecie 
Rafalskiej, która to spowodowała, w sumie razem to wszyscy spowodowaliśmy jako 
zjednoczona prawica, jako Prawo i Sprawiedliwość, że za kilka lat będziemy mieli porządną 
infrastrukturę sportową. Cieszę się z decyzji Prezydenta, że podjął śmiałą decyzję przy 
dużym dofinansowaniu rządowym i wreszcie zaczniemy budować halę sportową, zaczniemy 
budować stadion lekkoatletyczny, domkniemy całą tą techniczną infrastrukturę, na którą 
bardzo mocno czekają nasze środowiska sportowe i Gorzowianie, jako kibice, którzy chcą 
się emocjonować w dobrych warunkach sportem na bardzo dobrym poziomie. Mam nadzieję, 
że za kilka lat, kiedy wybudujemy te obiekty, w ciągu najbliższych dwóch-trzech lat będziemy 
to rzeczywiście mogli robić. Popieramy budżet, ponieważ doceniamy Prezydenta za 
merytoryczne spotkanie, które mieliśmy w ramach klubu, za uwzględnienie części naszych 
pomysłów, które znajdą się w budżecie i będą realizowane. Cieszymy się, że ta wysokość 
środków na inwestycje, bo to jest 33% zakładane czyli 382 mln zł., w ostatnich trzech latach, 
czyli w 2019, 2020 i 2021, jest na podobnym poziomie, a zwłaszcza te słupki, które pokazują, 
że od 140 do 130 mln zł średnio, zewnętrznych środków trafia do Gorzowa. Świadczy o tym, 
że wspólnie pracujemy zarówno jako samorząd lokalny, wojewódzki, czy władze centralne, 
rządowe na to, żeby Gorzów rósł w siłę i tak, jak wspomniałem dzisiaj – Klub Prawa i 
Sprawiedliwości zagłosuje za tym projektem budżetu. Jesteśmy pełni optymizmu, że w tych 
trudnych czasach ten budżet uda się wypełnić.  
Krzysztof Kochanowski – w imieniu Klubu Kocham Gorzów, również przychylamy się 
pozytywnie do przedstawionego budżetu na rok 2021. Patrząc na wydatki i kwotę robi to 
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wrażenie. Mam nadzieję, że te inwestycje zapisane w budżecie będą zrealizowane 
prawidłowo, ale też przychylamy się, ponieważ i nasze propozycje, Klubu Kocham Gorzów 
zostały ujęte w tym budżecie. W związku z tym cieszymy się podwójnie i mam nadzieję, tak 
jak mówię, że te wszystkie przede wszystkim zadania inwestycyjne będą wykonywane 
w sposób właściwy, terminowy i rzetelny przez wykonawców. 
Jan Kaczanowski – być może to zabrzmi patetycznie, ale myślę, że akurat wiele 
samorządów z gorzowskiego samorządu może brać przykład, że jeśli ktoś ma taką wolę, 
można porozumieć się ponad podziałami, gdzie głosy w tej dyskusji nad projektem budżetu, 
na 2021 rok o tym absolutnie świadczą. To jest oczywiste, że głównym autorem tegoż 
budżetu jest Pan Prezydent wraz z Zastępcami, z Panią Skarbnik, ale chciałbym, z 
doświadczenia tu powiem, wyrazić ogromny szacunek za to, że ostateczny kształt tego 
budżetu, te autopoprawki, które zostały przedstawione radnym, świadczą o tym, że jest wola 
współpracy organu wykonawczego z organem uchwałodawczym i to napawa optymizmem 
na przyszłość. Wierzę w to, że Pan Prezydent wraz ze swoimi służbami będzie w stanie 
zrealizować ten budżet, jeśli nie nastąpią nadzwyczajne, nieprzewidziane na dzień dzisiejszy 
okoliczności. Na pewno jest to budżet śmiały, jest to budżet odważny, a przede wszystkim 
jest tym budżetem, gdzie również i mieszkańcy mają swój udział na zapisy tematyczne w tym 
budżecie dlatego, że przecież mieszkańcy do wielu radnych składali również swoje 
propozycje, a także bezpośrednio i w miarę możliwości zostały one uwzględnione, ale 
przecież nie kończymy działalności na 2021 roku, ale podstawa do tego, żeby Gorzów się 
dobrze rozwijał- po pierwsze widać, a po drugie jest nadzieja, że będzie jeszcze lepiej, o ile 
nie nastąpią nieprzewidziane okoliczności. Bardzo serdecznie wszystkim dziękuję. Pragnę 
poinformować, że projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji Spraw Społecznych, 
Komisji Kultury, Sportu i Promocji, Komisji Oświaty i Wychowania, Komisji Gospodarki i 
Rozwoju oraz Komisji Budżetu i Finansów 
 
Głosowano w sprawie: 
Druk nr 561A - podjęcie uchwały budżetowej na 2021 rok miasta Gorzowa Wielkopolskiego.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 25, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (25) 
Robert Anacki, Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Przemysław 
Granat, Jan Kaczanowski, Krzysztof Kochanowski, Anna Kozak, Halina Kunicka, Marcin 
Kurczyna, Albert Madej, Tomasz Manikowski, Piotr Paluch, Sebastian Pieńkowski, Tomasz 
Rafalski, Oskar Serpina, Jerzy Sobolewski, Jacek Sterżeń, Maria Surmacz, Robert Surowiec, 
Jerzy Synowiec, Paulina Szymotowicz, Piotr Wilczewski, Grażyna Wojciechowska, Radosław 
Wróblewski  
 
Podjęta uchwała budżetowa na rok 2021 miasta Gorzowa Wielkopolskiego, stanowi 
załącznik nr 7 do protokołu. 
 
Ad. 5 Druk nr 562A - podj ęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finanso wej 
Miasta Gorzowa Wielkopolskiego na lata 2021-2047. 
 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali i stanowi 
załącznik nr 8 do protokołu.  Przypomniał również, że uchwała nr 771/2020 Składu 
Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej Górze z dnia 11 grudnia 2020 r. w 
sprawie wydania opinii o przedłożonym projekcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Miasta Gorzowa Wlkp. na lata 2021 – 2047 przedstawionej wraz z projektem 
uchwały budżetowej na rok 2021 została przedstawiona przez Panią Skarbnik w punkcie 
poprzednim. Ponadto projekt został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Spraw 
Społecznych, Komisję Kultury, Sportu i Promocji, Komisje Oświaty i Wychowania, Komisję 
Gospodarki i Rozwoju oraz Komisję Budżetu i Finansów. 
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Głosowano w sprawie: 
Druk nr 562A - podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 
Gorzowa Wielkopolskiego na lata 2021-2047. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 25, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (25) 
Robert Anacki, Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Przemysław 
Granat, Jan Kaczanowski, Krzysztof Kochanowski, Anna Kozak, Halina Kunicka, Marcin 
Kurczyna, Albert Madej, Tomasz Manikowski, Piotr Paluch, Sebastian Pieńkowski, Tomasz 
Rafalski, Oskar Serpina, Jerzy Sobolewski, Jacek Sterżeń, Maria Surmacz, Robert Surowiec, 
Jerzy Synowiec, Paulina Szymotowicz, Piotr Wilczewski, Grażyna Wojciechowska, Radosław 
Wróblewski  
 
Podjęta uchwała w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Gorzowa 
Wielkopolskiego na lata 2021-2047, stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 
 
Ad. 6 Druk nr 595 – podj ęcie uchwały w sprawie zaci ągni ęcia kredytu 
długoterminowego.  
 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali. Uzasadnienie 
stanowi załącznik nr 10 do protokołu.  Ponadto   projekt   został   jednomyślnie pozytywnie 
zaopiniowany przez Komisję Budżetu i Finansów. 
 
Głosowano w sprawie: 
Druk nr 595 – podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 25, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (25) 
Robert Anacki, Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Przemysław 
Granat, Jan Kaczanowski, Krzysztof Kochanowski, Anna Kozak, Halina Kunicka, Marcin 
Kurczyna, Albert Madej, Tomasz Manikowski, Piotr Paluch, Sebastian Pieńkowski, Tomasz 
Rafalski, Oskar Serpina, Jerzy Sobolewski, Jacek Sterżeń, Maria Surmacz, Robert Surowiec, 
Jerzy Synowiec, Paulina Szymotowicz, Piotr Wilczewski, Grażyna Wojciechowska, Radosław 
Wróblewski  
 
Podjęta uchwała w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego, stanowi załącznik nr 11 
do protokołu. 
 
Ad.7 Druk nr 593A - podj ęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały bud żetowej na 2020 
rok miasta Gorzowa Wielkopolskiego. 
 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali. Uzasadnienie 
stanowi załącznik nr 12 do protokołu.  Ponadto   projekt   został   jednomyślnie pozytywnie 
zaopiniowany przez Komisję Spraw Społecznych oraz Komisję Budżetu i Finansów. 
 
Głosowano w sprawie: 
Druk nr 593A - podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2020 rok miasta 
Gorzowa Wielkopolskiego. 
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Wyniki głosowania 
ZA: 25, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (25) 
Robert Anacki, Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Przemysław 
Granat, Jan Kaczanowski, Krzysztof Kochanowski, Anna Kozak, Halina Kunicka, Marcin 
Kurczyna, Albert Madej, Tomasz Manikowski, Piotr Paluch, Sebastian Pieńkowski, Tomasz 
Rafalski, Oskar Serpina, Jerzy Sobolewski, Jacek Sterżeń, Maria Surmacz, Robert Surowiec, 
Jerzy Synowiec, Paulina Szymotowicz, Piotr Wilczewski, Grażyna Wojciechowska, Radosław 
Wróblewski  
 
Podjęta uchwała w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2020 rok miasta Gorzowa 
Wielkopolskiego, stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 
 
Ad. 8 Druk nr 594A - podj ęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały bud żetowej na 2020 
rok miasta Gorzowa Wielkopolskiego. 
 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali. Uzasadnienie 
stanowi załącznik nr 14 do protokołu.  Ponadto   projekt   został   jednomyślnie pozytywnie 
zaopiniowany przez Komisję Oświaty i Wychowania oraz Komisję Budżetu i Finansów. 
 
Głosowano w sprawie: 
Druk nr 594A - podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2020 rok miasta 
Gorzowa Wielkopolskiego. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 25, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (25) 
Robert Anacki, Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Przemysław 
Granat, Jan Kaczanowski, Krzysztof Kochanowski, Anna Kozak, Halina Kunicka, Marcin 
Kurczyna, Albert Madej, Tomasz Manikowski, Piotr Paluch, Sebastian Pieńkowski, Tomasz 
Rafalski, Oskar Serpina, Jerzy Sobolewski, Jacek Sterżeń, Maria Surmacz, Robert Surowiec, 
Jerzy Synowiec, Paulina Szymotowicz, Piotr Wilczewski, Grażyna Wojciechowska, Radosław 
Wróblewski  
 
Podjęta uchwała w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2020 rok miasta Gorzowa 
Wielkopolskiego, stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 
 
Ad. 9 Druk nr 590 – podj ęcie uchwały w sprawie zaci ągni ęcia zobowi ązania na rok 
2021 na sfinansowanie przedsi ęwzięcia pod nazw ą „Przebudowa wej ścia głównego do 
SP9”.  
 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali. Uzasadnienie 
stanowi załącznik nr 16 do protokołu.  Ponadto   projekt   został   jednomyślnie pozytywnie 
zaopiniowany przez Komisję Gospodarki i Rozwoju oraz Komisję Budżetu i Finansów. 
 
Głosowano w sprawie: 
Druk nr 590 – podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na rok 2021 na 
sfinansowanie przedsięwzięcia pod nazwą „Przebudowa wejścia głównego do SP9”. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 25, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (25) 
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Robert Anacki, Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Przemysław 
Granat, Jan Kaczanowski, Krzysztof Kochanowski, Anna Kozak, Halina Kunicka, Marcin 
Kurczyna, Albert Madej, Tomasz Manikowski, Piotr Paluch, Sebastian Pieńkowski, Tomasz 
Rafalski, Oskar Serpina, Jerzy Sobolewski, Jacek Sterżeń, Maria Surmacz, Robert Surowiec, 
Jerzy Synowiec, Paulina Szymotowicz, Piotr Wilczewski, Grażyna Wojciechowska, Radosław 
Wróblewski  
 
Podjęta uchwała w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na rok 2021 na sfinansowanie 
przedsięwzięcia pod nazwą „Przebudowa wejścia głównego do SP9”, stanowi załącznik nr 
17 do protokołu. 
 
Ad. 10 Druk nr 591 – podj ęcie uchwały w sprawie okre ślenia kryteriów rekrutacji do 
przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w szkołach p odstawowych prowadzonych 
przez Miasto Gorzów Wielkopolski, na drugim etapie post ępowania rekrutacyjnego, 
określenia liczby punktów za ka żde z tych kryteriów oraz dokumentów niezb ędnych do 
potwierdzenia kryteriów. 
 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali. Uzasadnienie 
stanowi załącznik nr 18 do protokołu.  Ponadto   projekt   został   jednomyślnie pozytywnie 
zaopiniowany przez Komisję Oświaty i Wychowania. 
 
Głosowano w sprawie: 
Druk nr 591 – podjęcie uchwały w sprawie określenia kryteriów rekrutacji do przedszkoli i 
oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych prowadzonych przez Miasto Gorzów 
Wielkopolski, na drugim etapie postępowania rekrutacyjnego, określenia liczby punktów za 
każde z tych kryteriów oraz dokumentów niezbędnych do potwierdzenia kryteriów. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 25, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (25) 
Robert Anacki, Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Przemysław 
Granat, Jan Kaczanowski, Krzysztof Kochanowski, Anna Kozak, Halina Kunicka, Marcin 
Kurczyna, Albert Madej, Tomasz Manikowski, Piotr Paluch, Sebastian Pieńkowski, Tomasz 
Rafalski, Oskar Serpina, Jerzy Sobolewski, Jacek Sterżeń, Maria Surmacz, Robert Surowiec, 
Jerzy Synowiec, Paulina Szymotowicz, Piotr Wilczewski, Grażyna Wojciechowska, Radosław 
Wróblewski  
 
Podjęta uchwała w sprawie określenia kryteriów rekrutacji do przedszkoli i oddziałów 
przedszkolnych w szkołach podstawowych prowadzonych przez Miasto Gorzów 
Wielkopolski, na drugim etapie postępowania rekrutacyjnego, określenia liczby punktów za 
każde z tych kryteriów oraz dokumentów niezbędnych do potwierdzenia kryteriów, stanowi 
załącznik nr 19 do protokołu. 
 
Ad. 11 Druk nr 592 – podj ęcie uchwały zmieniaj ącej uchwał ę w sprawie okre ślenia 
Kluczowych Dyscyplin Sportu na terenie Miasta Gorzo wa Wielkopolskiego w roku 
2021. 
 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali. Uzasadnienie 
stanowi załącznik nr 20 do protokołu.  Ponadto   projekt   został   jednomyślnie pozytywnie 
zaopiniowany przez Komisję Kultury, Sportu i Promocji. 
 
Głosowano w sprawie: 
Druk nr 592 – podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia Kluczowych 
Dyscyplin Sportu na terenie Miasta Gorzowa Wielkopolskiego w roku 2021. 
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Wyniki głosowania 
ZA: 25, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (25) 
Robert Anacki, Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Przemysław 
Granat, Jan Kaczanowski, Krzysztof Kochanowski, Anna Kozak, Halina Kunicka, Marcin 
Kurczyna, Albert Madej, Tomasz Manikowski, Piotr Paluch, Sebastian Pieńkowski, Tomasz 
Rafalski, Oskar Serpina, Jerzy Sobolewski, Jacek Sterżeń, Maria Surmacz, Robert Surowiec, 
Jerzy Synowiec, Paulina Szymotowicz, Piotr Wilczewski, Grażyna Wojciechowska, Radosław 
Wróblewski  
 
Podjęta uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie określenia Kluczowych Dyscyplin Sportu na 
terenie Miasta Gorzowa Wielkopolskiego w roku 2021, stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 
 
Ad. 12 Druk nr 597 – podj ęcie uchwały zmieniaj ącej uchwał ę w sprawie stawek dotacji 
przedmiotowej na 2020 r. dla O środka Sportu i Rekreacji – zakładu bud żetowego w 
Gorzowie Wielkopolskim. 
 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali. Uzasadnienie 
stanowi załącznik nr 22 do protokołu.  Ponadto   projekt   został   jednomyślnie pozytywnie 
zaopiniowany przez Komisję Kultury, Sportu i Promocji oraz Komisję Budżetu i Finansów. 
 
Głosowano w sprawie: 
Druk nr 597 – podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie stawek dotacji 
przedmiotowej na 2020 r. dla Ośrodka Sportu i Rekreacji – zakładu budżetowego w 
Gorzowie Wielkopolskim. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 25, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (25) 
Robert Anacki, Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Przemysław 
Granat, Jan Kaczanowski, Krzysztof Kochanowski, Anna Kozak, Halina Kunicka, Marcin 
Kurczyna, Albert Madej, Tomasz Manikowski, Piotr Paluch, Sebastian Pieńkowski, Tomasz 
Rafalski, Oskar Serpina, Jerzy Sobolewski, Jacek Sterżeń, Maria Surmacz, Robert Surowiec, 
Jerzy Synowiec, Paulina Szymotowicz, Piotr Wilczewski, Grażyna Wojciechowska, Radosław 
Wróblewski  
 
Podjęta uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie stawek dotacji przedmiotowej na 2020 r. 
dla Ośrodka Sportu i Rekreacji – zakładu budżetowego w Gorzowie Wielkopolskim, stanowi 
załącznik nr 23 do protokołu. 
 
Ad. 13 Druk nr 598 – podj ęcie uchwały w sprawie jednostkowych stawek dotacji 
przedmiotowej na 2021 r. dla O środka Sportu i Rekreacji – zakładu bud żetowego w 
Gorzowie Wielkopolskim. 
 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali. Uzasadnienie 
stanowi załącznik nr 24 do protokołu.  Ponadto   projekt   został   jednomyślnie pozytywnie 
zaopiniowany przez Komisję Kultury, Sportu i Promocji. 
 
Głosowano w sprawie: 
Druk nr 598 – podjęcie uchwały w sprawie jednostkowych stawek dotacji przedmiotowej na 
2021 r. dla Ośrodka Sportu i Rekreacji – zakładu budżetowego w Gorzowie Wielkopolskim. 
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Wyniki głosowania 
ZA: 25, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (25) 
Robert Anacki, Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Przemysław 
Granat, Jan Kaczanowski, Krzysztof Kochanowski, Anna Kozak, Halina Kunicka, Marcin 
Kurczyna, Albert Madej, Tomasz Manikowski, Piotr Paluch, Sebastian Pieńkowski, Tomasz 
Rafalski, Oskar Serpina, Jerzy Sobolewski, Jacek Sterżeń, Maria Surmacz, Robert Surowiec, 
Jerzy Synowiec, Paulina Szymotowicz, Piotr Wilczewski, Grażyna Wojciechowska, Radosław 
Wróblewski  
 
Podjęta uchwała w sprawie jednostkowych stawek dotacji przedmiotowej na 2021 r. dla 
Ośrodka Sportu i Rekreacji – zakładu budżetowego w Gorzowie Wielkopolskim, stanowi 
załącznik nr 25 do protokołu. 
 
Ad. 14 Druk nr 588 – podj ęcie uchwały zmieniaj ącej uchwał ę w sprawie ustalenia 
jednostkowych stawek dotacji przedmiotowej na rok 2 020 dla Zakładu Gospodarki 
Mieszkaniowej w Gorzowie Wlkp. 
 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali. Uzasadnienie 
stanowi załącznik nr 26 do protokołu.  Ponadto   projekt   został   jednomyślnie pozytywnie 
zaopiniowany przez Komisję Gospodarki i Rozwoju oraz komisję Budżetu i Finansów. 
 
Głosowano w sprawie: 
Druk nr 588 – podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia jednostkowych 
stawek dotacji przedmiotowej na rok 2020 dla Zakładu Gospodarki Mieszkaniowej w 
Gorzowie Wlkp. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 25, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (25) 
Robert Anacki, Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Przemysław 
Granat, Jan Kaczanowski, Krzysztof Kochanowski, Anna Kozak, Halina Kunicka, Marcin 
Kurczyna, Albert Madej, Tomasz Manikowski, Piotr Paluch, Sebastian Pieńkowski, Tomasz 
Rafalski, Oskar Serpina, Jerzy Sobolewski, Jacek Sterżeń, Maria Surmacz, Robert Surowiec, 
Jerzy Synowiec, Paulina Szymotowicz, Piotr Wilczewski, Grażyna Wojciechowska, Radosław 
Wróblewski  
 
Podjęta uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia jednostkowych stawek dotacji 
przedmiotowej na rok 2020 dla Zakładu Gospodarki Mieszkaniowej w Gorzowie Wlkp., 
stanowi załącznik nr 27 do protokołu. 
 
Ad. 15 Druk nr 589 - podj ęcie uchwały w sprawie ustalenia jednostkowych stawe k 
dotacji przedmiotowej na rok 2021 dla Zakładu Gospo darki Mieszkaniowej w Gorzowie 
Wlkp. 
 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali. Uzasadnienie 
stanowi załącznik nr 28 do protokołu.  Ponadto   projekt   został   jednomyślnie pozytywnie 
zaopiniowany przez Komisję Gospodarki i Rozwoju oraz komisję Budżetu i Finansów. 
 
Głosowano w sprawie: 
Druk nr 589 - podjęcie uchwały w sprawie ustalenia jednostkowych stawek dotacji 
przedmiotowej na rok 2021 dla Zakładu Gospodarki Mieszkaniowej w Gorzowie Wlkp. 
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Wyniki głosowania 
ZA: 25, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (25) 
Robert Anacki, Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Przemysław 
Granat, Jan Kaczanowski, Krzysztof Kochanowski, Anna Kozak, Halina Kunicka, Marcin 
Kurczyna, Albert Madej, Tomasz Manikowski, Piotr Paluch, Sebastian Pieńkowski, Tomasz 
Rafalski, Oskar Serpina, Jerzy Sobolewski, Jacek Sterżeń, Maria Surmacz, Robert Surowiec, 
Jerzy Synowiec, Paulina Szymotowicz, Piotr Wilczewski, Grażyna Wojciechowska, Radosław 
Wróblewski  
 
Podjęta uchwała w sprawie ustalenia jednostkowych stawek dotacji przedmiotowej na rok 
2021 dla Zakładu Gospodarki Mieszkaniowej w Gorzowie Wlkp., stanowi załącznik nr 29 do 
protokołu. 
 
Ad. 16 Druk nr 583A – podj ęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego miasta Gorzowa Wiel kopolskiego dla obszaru 
poło żonego pomi ędzy ul. Kasprzaka, ul. Kr ętą a Kanałem Siedlickim. 
 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali. Uzasadnienie 
stanowi załącznik nr 30 do protokołu.  Ponadto   projekt   został   jednomyślnie pozytywnie 
zaopiniowany przez Komisję Gospodarki i Rozwoju. 
 
Głosowano w sprawie: 
Druk nr 583A – podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego miasta Gorzowa Wielkopolskiego dla obszaru 
położonego pomiędzy ul. Kasprzaka, ul. Krętą a Kanałem Siedlickim. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 25, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (25) 
Robert Anacki, Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Przemysław 
Granat, Jan Kaczanowski, Krzysztof Kochanowski, Anna Kozak, Halina Kunicka, Marcin 
Kurczyna, Albert Madej, Tomasz Manikowski, Piotr Paluch, Sebastian Pieńkowski, Tomasz 
Rafalski, Oskar Serpina, Jerzy Sobolewski, Jacek Sterżeń, Maria Surmacz, Robert Surowiec, 
Jerzy Synowiec, Paulina Szymotowicz, Piotr Wilczewski, Grażyna Wojciechowska, Radosław 
Wróblewski  
 
Podjęta uchwała w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego miasta Gorzowa Wielkopolskiego dla obszaru położonego pomiędzy ul. 
Kasprzaka, ul. Krętą a Kanałem Siedleckim, stanowi załącznik nr 31 do protokołu. 
 
Ad. 17 Druk nr 584 – podj ęcie uchwały w sprawie przyst ąpienia do sporz ądzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego m iasta Gorzowa 
Wielkopolskiego dla obszaru poło żonego pomi ędzy ul. Kolejow ą i ul. Prost ą. 
 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali. Uzasadnienie 
stanowi załącznik nr 32 do protokołu.  Ponadto   projekt   został   jednomyślnie pozytywnie 
zaopiniowany przez Komisję Gospodarki i Rozwoju. 
 
Głosowano w sprawie: 
Druk nr 584 – podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego miasta Gorzowa Wielkopolskiego dla obszaru 
położonego pomiędzy ul. Kolejową i ul. Prostą. 
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Wyniki głosowania 
ZA: 25, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (25) 
Robert Anacki, Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Przemysław 
Granat, Jan Kaczanowski, Krzysztof Kochanowski, Anna Kozak, Halina Kunicka, Marcin 
Kurczyna, Albert Madej, Tomasz Manikowski, Piotr Paluch, Sebastian Pieńkowski, Tomasz 
Rafalski, Oskar Serpina, Jerzy Sobolewski, Jacek Sterżeń, Maria Surmacz, Robert Surowiec, 
Jerzy Synowiec, Paulina Szymotowicz, Piotr Wilczewski, Grażyna Wojciechowska, Radosław 
Wróblewski  
 
Podjęta uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego miasta Gorzowa Wielkopolskiego dla obszaru 
położonego pomiędzy ul. Kolejową i ul. Prostą, stanowi załącznik nr 33 do protokołu. 
 
Ad. 18 Druk nr 585 – podj ęcie uchwały w sprawie przyst ąpienia do sporz ądzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego m iasta Gorzowa 
Wielkopolskiego dla obszaru poło żonego przy ul. Żwirowej. 
 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali. Uzasadnienie 
stanowi załącznik nr 34 do protokołu.  Ponadto   projekt   został   jednomyślnie pozytywnie 
zaopiniowany przez Komisję Gospodarki i Rozwoju. 
 
Głosowano w sprawie: 
Druk nr 585 – podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego miasta Gorzowa Wielkopolskiego dla obszaru 
położonego przy ul. Żwirowej. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 25, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (25) 
Robert Anacki, Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Przemysław 
Granat, Jan Kaczanowski, Krzysztof Kochanowski, Anna Kozak, Halina Kunicka, Marcin 
Kurczyna, Albert Madej, Tomasz Manikowski, Piotr Paluch, Sebastian Pieńkowski, Tomasz 
Rafalski, Oskar Serpina, Jerzy Sobolewski, Jacek Sterżeń, Maria Surmacz, Robert Surowiec, 
Jerzy Synowiec, Paulina Szymotowicz, Piotr Wilczewski, Grażyna Wojciechowska, Radosław 
Wróblewski  
 
Podjęta uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego miasta Gorzowa Wielkopolskiego dla obszaru 
położonego przy ul. Żwirowej, stanowi załącznik nr 35 do protokołu. 
 
Ad. 19 Druk nr 586 – podj ęcie uchwały w sprawie przyst ąpienia do sporz ądzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego m iasta Gorzowa 
Wielkopolskiego dla obszaru poło żonego u zbiegu ulic My śliborskiej i Brukselskiej. 
 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali. Uzasadnienie 
stanowi załącznik nr 36 do protokołu.  Ponadto   projekt   został   jednomyślnie pozytywnie 
zaopiniowany przez Komisję Gospodarki i Rozwoju. 
 
Głosowano w sprawie: 
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Druk nr 586 – podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego miasta Gorzowa Wielkopolskiego dla obszaru 
położonego u zbiegu ulic Myśliborskiej i Brukselskiej. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 25, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (25) 
Robert Anacki, Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Przemysław 
Granat, Jan Kaczanowski, Krzysztof Kochanowski, Anna Kozak, Halina Kunicka, Marcin 
Kurczyna, Albert Madej, Tomasz Manikowski, Piotr Paluch, Sebastian Pieńkowski, Tomasz 
Rafalski, Oskar Serpina, Jerzy Sobolewski, Jacek Sterżeń, Maria Surmacz, Robert Surowiec, 
Jerzy Synowiec, Paulina Szymotowicz, Piotr Wilczewski, Grażyna Wojciechowska, Radosław 
Wróblewski  
 
Podjęta uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego miasta Gorzowa Wielkopolskiego dla obszaru 
położonego u zbiegu ulic Myśliborskiej i Brukselskiej, stanowi załącznik nr 37 do protokołu. 
 
Ad. 20 Druk nr 587 – podj ęcie uchwały w sprawie nadania nazwy Ta śmowa ulicy w 
Gorzowie Wielkopolskim.  
 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali. Uzasadnienie 
stanowi załącznik nr 38 do protokołu.  Ponadto   projekt   został zaopiniowany jednomyślnie 
pozytywnie przez Komisję Kultury, Sportu i Promocji. 
 
Głosowano w sprawie: 
Druk nr 587 – podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy Taśmowa ulicy w Gorzowie 
Wielkopolskim. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 24, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (24) 
Robert Anacki, Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Przemysław 
Granat, Jan Kaczanowski, Krzysztof Kochanowski, Anna Kozak, Halina Kunicka, Marcin 
Kurczyna, Albert Madej, Tomasz Manikowski, Piotr Paluch, Tomasz Rafalski, Oskar Serpina, 
Jerzy Sobolewski, Jacek Sterżeń, Maria Surmacz, Robert Surowiec, Jerzy Synowiec, 
Paulina Szymotowicz, Piotr Wilczewski, Grażyna Wojciechowska, Radosław Wróblewski 
PRZECIW (1) 
Sebastian Pieńkowski 
 
Podjęta uchwała w sprawie nadania nazwy Taśmowa ulicy w Gorzowie Wielkopolskim, 
stanowi załącznik nr 39 do protokołu. 
 
Ad. 21 Druk nr 596 – podj ęcie uchwały w sprawie okre ślenia szczegółowego trybu i 
harmonogramu opracowania projektu Strategii Rozwoju  Gorzowa Wielkopolskiego 
2030, w tym trybu jej konsultacji, o których mowa w  art.6 ust.3 ustawy z dnia 6 grudnia 
2006 r. o zasadach prowadzenia polityki rozwoju. 
 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali. Uzasadnienie 
stanowi załącznik nr 40 do protokołu.  Ponadto   projekt   został zaopiniowany jednomyślnie 
pozytywnie przez Komisję Gospodarki i rozwoju. 
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Głosowano w sprawie: 
Druk nr 596 – podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowego trybu i harmonogramu 
opracowania projektu Strategii Rozwoju Gorzowa Wielkopolskiego 2030, w tym trybu jej 
konsultacji, o których mowa w art.6 ust.3 ustawy z dnia 6 grudnia 2006 r. o zasadach 
prowadzenia polityki rozwoju. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 25, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (25) 
Robert Anacki, Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Przemysław 
Granat, Jan Kaczanowski, Krzysztof Kochanowski, Anna Kozak, Halina Kunicka, Marcin 
Kurczyna, Albert Madej, Tomasz Manikowski, Piotr Paluch, Sebastian Pieńkowski, Tomasz 
Rafalski, Oskar Serpina, Jerzy Sobolewski, Jacek Sterżeń, Maria Surmacz, Robert Surowiec, 
Jerzy Synowiec, Paulina Szymotowicz, Piotr Wilczewski, Grażyna Wojciechowska, Radosław 
Wróblewski  
 
Podjęta uchwała w sprawie określenia szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania 
projektu Strategii Rozwoju Gorzowa Wielkopolskiego 2030, w tym trybu jej konsultacji, 
o których mowa w art.6 ust.3 ustawy z dnia 6 grudnia 2006 r. o zasadach prowadzenia 
polityki rozwoju, stanowi załącznik nr 41 do protokołu. 
 
Ad. 22 Druk nr 581 – podj ęcie uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Rady M iasta 
Gorzowa Wielkopolskiego na 2021 rok. 
 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali na piśmie. 
Ponadto   projekt   został   jednomyślnie   pozytywnie   zaopiniowany   przez   Komisje   
Spraw Społecznych, Oświaty i Wychowania, Kultury, Sportu i Promocji, Gospodarki i 
Rozwoju oraz Budżetu i Finansów. 
 
Głosowano w sprawie: 
Druk nr 581 – podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Miasta Gorzowa 
Wielkopolskiego na 2021 rok. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 25, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (25) 
Robert Anacki, Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Przemysław 
Granat, Jan Kaczanowski, Krzysztof Kochanowski, Anna Kozak, Halina Kunicka, Marcin 
Kurczyna, Albert Madej, Tomasz Manikowski, Piotr Paluch, Sebastian Pieńkowski, Tomasz 
Rafalski, Oskar Serpina, Jerzy Sobolewski, Jacek Sterżeń, Maria Surmacz, Robert Surowiec, 
Jerzy Synowiec, Paulina Szymotowicz, Piotr Wilczewski, Grażyna Wojciechowska, Radosław 
Wróblewski  
 
Podjęta uchwała w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Miasta Gorzowa Wielkopolskiego 
na 2021 rok, stanowi załącznik nr 42 do protokołu. 
 
Ad. 23 Druk nr 582 – podj ęcie uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Komisj i 
Rewizyjnej Rady Miasta Gorzowa Wielkopolskiego na 2 021 rok.  
 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały z inicjatywy Komisji Rewizyjnej 
wszyscy radni otrzymali na piśmie. 
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Głosowano w sprawie: 
Druk nr 582 – podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady 
Miasta Gorzowa Wielkopolskiego na 2021 rok. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 25, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (25) 
Robert Anacki, Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Przemysław 
Granat, Jan Kaczanowski, Krzysztof Kochanowski, Anna Kozak, Halina Kunicka, Marcin 
Kurczyna, Albert Madej, Tomasz Manikowski, Piotr Paluch, Sebastian Pieńkowski, Tomasz 
Rafalski, Oskar Serpina, Jerzy Sobolewski, Jacek Sterżeń, Maria Surmacz, Robert Surowiec, 
Jerzy Synowiec, Paulina Szymotowicz, Piotr Wilczewski, Grażyna Wojciechowska, Radosław 
Wróblewski  
 
Podjęta uchwała w sprawie uchwalenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miasta 
Gorzowa Wielkopolskiego na 2021 rok, stanowi załącznik nr 43 do protokołu. 
 
Ad. 24 wycofany 
Ad. 25 wycofany 
Ad. 26 wycofany 
Ad. 27 wycofany 
Ad. 28 wycofany 
Ad. 29 wycofany 
 
Ad. 30 Druk nr 602- podj ęcie uchwały w sprawie zaci ągni ęcia zobowi ązania na rok 
2021 w celu realizacji zadania inwestycyjnego pn. " Przebudowa ul. Pograniczników i 
ul. Kirasjerów". 
 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali. Uzasadnienie 
stanowi załącznik nr 44 do protokołu.  Ponadto   projekt   został zaopiniowany jednomyślnie 
pozytywnie przez Komisję Gospodarki i Rozwoju oraz Budżetu i Finansów. 
 
Głosowano w sprawie: 
Druk nr 602- podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na rok 2021 w celu 
realizacji zadania inwestycyjnego pn. "Przebudowa ul. Pograniczników i ul. Kirasjerów". 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 25, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (25) 
Robert Anacki, Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Przemysław 
Granat, Jan Kaczanowski, Krzysztof Kochanowski, Anna Kozak, Halina Kunicka, Marcin 
Kurczyna, Albert Madej, Tomasz Manikowski, Piotr Paluch, Sebastian Pieńkowski, Tomasz 
Rafalski, Oskar Serpina, Jerzy Sobolewski, Jacek Sterżeń, Maria Surmacz, Robert Surowiec, 
Jerzy Synowiec, Paulina Szymotowicz, Piotr Wilczewski, Grażyna Wojciechowska, Radosław 
Wróblewski  
 
Podjęta uchwała w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na rok 2021 w celu realizacji zadania 
inwestycyjnego pn. "Przebudowa ul. Pograniczników i ul. Kirasjerów", stanowi załącznik nr 
45 do protokołu. 
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Ad. 31 Druk nr 605 - podj ęcie uchwały w sprawie zaci ągni ęcia zobowi ązania na rok 
2021 w celu realizacji zadania inwestycyjnego pn. "  Przebudowa ul. Kosynierów 
Gdyńskich" 
 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali. Uzasadnienie 
stanowi załącznik nr 46 do protokołu.  Ponadto   projekt   został zaopiniowany jednomyślnie 
pozytywnie przez Komisję Gospodarki i Rozwoju oraz Budżetu i Finansów. 
 
Głosowano w sprawie: 
Druk nr 605 - podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na rok 2021 w celu 
realizacji zadania inwestycyjnego pn. " Przebudowa ul. Kosynierów Gdyńskich". 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 25, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (25) 
Robert Anacki, Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Przemysław 
Granat, Jan Kaczanowski, Krzysztof Kochanowski, Anna Kozak, Halina Kunicka, Marcin 
Kurczyna, Albert Madej, Tomasz Manikowski, Piotr Paluch, Sebastian Pieńkowski, Tomasz 
Rafalski, Oskar Serpina, Jerzy Sobolewski, Jacek Sterżeń, Maria Surmacz, Robert Surowiec, 
Jerzy Synowiec, Paulina Szymotowicz, Piotr Wilczewski, Grażyna Wojciechowska, Radosław 
Wróblewski  
 
Podjęta uchwała w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na rok 2021 w celu realizacji zadania 
inwestycyjnego pn. " Przebudowa ul. Kosynierów Gdyńskich", stanowi załącznik nr 47 do 
protokołu. 
 
Ad. 32 Druk nr 603 - podj ęcie uchwały w sprawie przekazania skargi. 
 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały z inicjatywy Komisji Skarg, Wniosków i 
Petycji wszyscy radni otrzymali na piśmie. 
 
Głosowano w sprawie: 
Druk nr 603 - podjęcie uchwały w sprawie przekazania skargi. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 24, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (24) 
Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Przemysław Granat, Jan 
Kaczanowski, Krzysztof Kochanowski, Anna Kozak, Halina Kunicka, Marcin Kurczyna, Albert 
Madej, Tomasz Manikowski, Piotr Paluch, Sebastian Pieńkowski, Tomasz Rafalski, Oskar 
Serpina, Jerzy Sobolewski, Jacek Sterżeń, Maria Surmacz, Robert Surowiec, Jerzy 
Synowiec, Paulina Szymotowicz, Piotr Wilczewski, Grażyna Wojciechowska, Radosław 
Wróblewski  
BRAK GŁOSU (1) 
Robert Anacki 
 
Podjęta uchwała w sprawie przekazania skargi, stanowi załącznik nr 48 do protokołu. 
 
Ad. 33 Druk nr 604 - podj ęcie uchwały w sprawie rozstrzygni ęcia skargi. 
 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały z inicjatywy Komisji Skarg, Wniosków 
i Petycji wszyscy radni otrzymali na piśmie. 
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Głosowano w sprawie: 
Druk nr 604 - podjęcie uchwały w sprawie rozstrzygnięcia skargi. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 24, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (24) 
Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Przemysław Granat, Jan 
Kaczanowski, Krzysztof Kochanowski, Anna Kozak, Halina Kunicka, Marcin Kurczyna, Albert 
Madej, Tomasz Manikowski, Piotr Paluch, Sebastian Pieńkowski, Tomasz Rafalski, Oskar 
Serpina, Jerzy Sobolewski, Jacek Sterżeń, Maria Surmacz, Robert Surowiec, Jerzy 
Synowiec, Paulina Szymotowicz, Piotr Wilczewski, Grażyna Wojciechowska, Radosław 
Wróblewski  
BRAK GŁOSU (1) 
Robert Anacki 
 
Podjęta uchwała w sprawie rozstrzygnięcia skargi, stanowi załącznik nr 49 do protokołu. 
 
Ad.34 Zatwierdzenie planów pracy komisji Rady Miast a na 2021 rok. 
 
Jan Kaczanowski – poinformował, że plany pracy komisji Rady Miasta na 2021 rok wszyscy 
radni otrzymali na piśmie i stanowią załącznik nr 50 do protokołu. 
 
Plany pracy komisji Rady Miasta na 2020 rok, Rada Miasta przyjęła do wiadomości przez 
aklamację. 
 
Ad. 35 Przyj ęcie protokołu z: XXX sesji Rady Miasta Gorzowa Wiel kopolskiego. 
 
Jan Kaczanowski - pyta, czy radni mają uwagi lub pytania do protokołu z XXX sesji Rady 
Miasta. 
 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcia protokołu z XXX sesji Rady Miasta Gorzowa Wielkopolskiego. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 25, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (25) 
Robert Anacki, Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Przemysław 
Granat, Jan Kaczanowski, Krzysztof Kochanowski, Anna Kozak, Halina Kunicka, Marcin 
Kurczyna, Albert Madej, Tomasz Manikowski, Piotr Paluch, Sebastian Pieńkowski, Tomasz 
Rafalski, Oskar Serpina, Jerzy Sobolewski, Jacek Sterżeń, Maria Surmacz, Robert Surowiec, 
Jerzy Synowiec, Paulina Szymotowicz, Piotr Wilczewski, Grażyna Wojciechowska, Radosław 
Wróblewski  
 
Ad. 36 Sprawy ró żne, wolne wnioski. 
 
Radosław Wróblewski – chciałbym w imieniu Klubu Radnych Koalicja Obywatelska, 
podziękować radnym, Prezydentowi i jego zastępcom, dyrektorom wydziałów w Urzędzie 
Miejskim, ich pracownikom, a przede wszystkim mieszkańcom za to, że byliśmy razem w tym 
trudnym roku i jednocześnie w imieniu Klubu Radnych Koalicja Obywatelska, chciałbym 
życzyć spokoju, zdrowia i takich refleksyjnych świąt w tym trudnym czasie Bożego 
Narodzenia i jednocześnie życzyć wszystkiego dobrego na nowy rok. Oby wiodło nam się 
lepiej, a przede wszystkim zdrowiej i bezpieczniej. 
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Jacek Wójcicki – chciałem serdecznie podziękować. To dzisiejsze głosowanie było zupełnie 
historycznym. Historycznym, ponieważ od wielu, wielu lat nie było takiej zgody i jedności. 
Zgoda buduje. Buduje nasz Gorzów i myślę, że odpowiedzialność nasza wspólna, dzisiaj 
wzięła górę nad wszelkimi sporami. Myślę, że okres świąt jest też takim okresem 
wyjątkowym. Dziękuję serdecznie za to. Myślę, że wspólnie będziemy dbali, żeby w 
przyszłym roku ten budżet był dobrze zrealizowany. Życzę Państwu również na ten 
wyjątkowy czas – dużo spokoju, dużo radości. Żeby ten czas świąteczny był czasem 
wyjątkowym, żebyśmy przetrwali ten trudny kryzys, związany z epidemią w zdrowiu i radości. 
Dziękuję serdecznie i życzę Państwu wielkiego, obfitego Mikołaja na Święta! Składam 
Państwu życzenia: Wesołych Świąt! Wszystkiego, wszystkiego najlepszego i jeszcze raz 
dziękuję, bo ten budżet jest, był, będzie wyjątkowy. 
Alicja Burdzińska – chciałam dodać parę słów do wystąpienia Pana Przewodniczącego. 
Zabrakło mi w nim słów podziękowania dla wolontariuszy. Piątego grudnia był Dzień 
Wolontariusza. Wszyscy wiemy jak szczególnie w dzisiejszej dobie, w dobie koronawirusa, 
praca wolontariuszy, którzy nie otrzymują za swój trud wynagrodzenia, jak jest ważna i 
cenna, widzimy to na co dzień. Widzimy u sąsiadów, widzimy w szpitalach, widzimy 
w szerokim działaniu ludzi dobrej woli, którzy starają się, aby chociaż w minimalny sposób 
ulżyć cierpiącym, ulżyć chorującym, dzisiaj. A, wolontariat polega nie tylko na tym, że się 
niesie pomoc chorującym – wolontariat dociera wszędzie. Także apeluję, aby wniosek, który 
jakiś czas temu wpłynął, aby jakieś ważne, cenne miejsce uhonorować w Gorzowie nazwą 
wolontariuszy, zrealizował się. Jednocześnie chciałabym skorzystać z możliwości i złożyć 
wszystkim, w tym na pierwszym miejscu wolontariuszom – wszystkiego najlepszego. Przede 
wszystkim zdrowia na cały nadchodzący rok. 
Jan Kaczanowski – myślę, że na zakończenie, jeszcze raz życzę wszystkim, wszystkiego 
najlepszego! Dziękujemy wszystkim – tym imiennym i bezimiennym, którzy tak wiele czynią 
dla naszego miasta Gorzowa oraz dla mieszkańców. Także jeszcze raz, bardzo serdecznie 
dziękuję. Jeszcze raz Wszystkim wszystkiego najlepszego!  
 
Ad. 37 Zako ńczenie obrad. 
 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miasta – Jan 
Kaczanowski zamyka obrady XXXII sesji Rady Miasta dziękując radnym za udział. 
 

Przewodniczący Rady Miasta 
( - ) 

Jan Kaczanowski 
Przygotowała: 
Barbara Szkudlarek 


